

City Exploration with Duck Tour

SINGAPORE **rediscovered** ^{SG}
VOUCHERS

Adult / 成人: S\$100



Tour Highlights (from 16:30 to 19:30):

Meet Esplanade MRT (Exit D), start off with a city exploration. Visit Merlion Park – a significant landmark of Singapore. Next, hop on Captain Explorer DUCW@Tour – the Land and Water Amphibious Experience. End the day with a Sumptuous Dinner.

Tour Conditions:

1. Please note that bookings involving the use of SingapoRediscovered Vouchers are non-refundable, non-changeable and non-resellable.
2. Licensed Tourist Guide Service with Minimum group of 5 people.
3. No refunds will be issued for late arrivals and/or no-shows once the activity starts.
4. Visitors are suggested to wear casual clothes and comfortable walking shoes, to bring drinking water and an umbrella or a raincoat.
5. The schedule is subject to change depending on traffic and weather conditions on your activity date. If due to unforeseen weather conditions that DUCW@Tour cannot operate, will only continue with the Dinner. Merlion Park and DUCW@Tour will be postponed and confirmed on a later date.
6. Agency Disclaimer - Our Agency shall not be responsible or assume any liability for any loss, damage and accident before or during the tour date, sickness or changes in schedules caused by weather or any other irregularity outside the company's control. All such losses and expenses will have to be borne by the passenger, who again is advised to take travel insurance

行程 (从 16: 30 到 19: 30) :

集聚 Esplanade MRT (出口?), 开始进行城市探索。参观鱼尾狮公园-新加坡的重要地标。接下来, 乘上探险队队长 DUCW @ Tour - 陆地和水陆两栖体验。之后享用丰盛的晚餐, 结束一天的行程。

旅游条款:

1. 使用 SingapoRediscovered 优惠券的配套预订后不予退款, 改期或转让于其他旅客。
2. 出游当天迟到或缺席的旅客将不予退款, 改期或转让于其他旅客。
3. 全程执照导游导览, 每团至少 5 人。
4. 建议游客穿着便服和舒适的步行鞋, 带上饮用水和雨伞或雨衣。
5. 行程可能会根据您活动日期的交通和天气状况而有所变化。如果由于不可预见的天气条件, DUCW@Tour 无法运行, 将仅继续进行享用海鲜晚餐。鱼尾狮公园和 DUCW@Tour 之旅将被推迟, 并在以后确认。

[Click here to Submit Enquiry](#)

www.kentholidays.com

Tel: +65 6534 1033
TC: KHS - MPDT